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Zápisnica  
z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva   

Obce Orávka , konaného dňa 21.11.2022.    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:          Ing. Ján Lichanec  , starosta obce 

                           Poslanci : Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš.  

Neprítomní:     –  

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická, hlavný kontrolór obce ,  

Predseda miestnej volebnej komisie : Ladislav Homonnai – predseda MVK 

Hostia: Molnár Robert 

 

  Návrh programu OZ 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa.   

3. Výsledky volieb a zloženie sľubu. 

    a) Oznámenie výsledkov volieb do orgánov samosprávy obce a odovzdanie osvedčení 

    o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného obecného 

    zastupiteľstva (predseda miestnej volebnej komisie) 

    b) Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce.   

    c) Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva 

4. Schválenie programu a overovateľov zápisnice  

5. Oznámenie starostu o poverení poslanca zastupovaním starostu 

6. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva (oprávneného zvolávať a viesť 

zasadnutia obecného zastupiteľstva)  

7. Zriadenie komisií, voľba ich predsedov a členov Verejného záujmu 

 8. Určenie platu starostu obce (v rozsahu úväzku určenom OZ určeného najneskôr 90    

dní pred voľbami na celé funkčné obdobie) 

 9. Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce  

10. Rôzne – návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 

 - Zásady odmeňovania poslancov 

 - Aktivity 

 11. Záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ  otvoril Ing. Ján Lichanec , starostu obce .  Privítal všetkých prítomných.  

 

K bodu 2 Určenie zapisovateľa  

 

Starosta obce Ing. Ján Lichanec   určil zapisovateľa- Ing. Michaela Gembická  

 

K bodu 3 Výsledky volieb a zloženie sľubu 

 

Uznesenie č. 1/2022 :   

 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Orávka  

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
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A . b e r i e   n a   v e d o m i e 

1. výsledky volieb do orgánov samosprávy obce 

2.  vystúpenie novozvoleného starostu 

B. k o n š t a t u j e, ž e 

1. novozvolený starosta obce Ing. Ján Lichanec, zložil zákonom predpísaný sľub starostu obce 

2. zvolení poslanci obecného zastupiteľstva zložili zákonom predpísaný sľub 

poslanca obecného zastupiteľstva: Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr.Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš. 

 

Hlasovanie:                      za:        5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

 

                                         proti :                                      0                           

                                         zdržal sa:                                0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0      

    

K bodu 4 Schválenie programu  a overovateľov zápisnice  

 

Uznesenie č. 2/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke   

A . S ch v a ľ u j e:  

4.  Schválenie programu a overovateľov zápisnice.  

5. Oznámenie starostu o poverení poslanca zastupovaním starostu 

6. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva (oprávneného zvolávať a viesť zasadnutia 

obecného zastupiteľstva)  

7. Zriadenie komisií, voľba ich predsedov a členov Verejného záujmu  

8. Určenie platu starostu obce (v rozsahu úväzku určenom OZ určeného najneskôr 90 dní 

pred voľbami na celé funkčné obdobie) 

 9. Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce  

10. Rôzne – návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 

                 - Zásady odmeňovania poslancov  

                 - Aktivity  

11. Záver.  

 

Overovatelia zápisnice: Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková, 

Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš.  

 

Hlasovanie:                      za:        5- Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

  

                                         proti :                                      0                           

                                         zdržal sa:                                0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0                                                           

___________________________________________________________________________ 

 

K bodu 5.  Oznámenie starostu o poverení poslanca zastupovaním starostu 

 

Uznesenie č. 3/2022 
Starosta obce Ing. Ján Lichanec  

 

1. BERIE NA VEDOMIE  
Oznamuje,  že poverený zastupovaním starostu  bude poslanec Mgr. Karolína Juršíková  
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Hlasovanie:                      za:        5- Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

. 

                                         proti :                                      0                           

                                         zdržal sa:                                 0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0       

Rozprava. Starosta  si navrhol za  svojho  zástupcu Mgr. Karolínu Juršíkovú, ktorá uvedenú 

funkciu prijala.  

 

K bodu 6.  Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia obecného 

zastupiteľstva podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a ods. 6 

tretia veta zákona o obecnom zriadení. 

 

Uznesenie č. 4/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke  

p o v e r u j e 

poslanca Zuzanu Hanzlovičovú  zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v 

prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a ods. 6 tretia veta 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Hlasovanie:                      za:       5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

 

                                         proti :                                      0                           

                                         zdržal sa:                                 0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0     

Rozprava. Starosta pre tento post oslovil poslankyňu p. Zuzanu Hanzlovičovú, ktorá s tým 

súhlasila.       

 

K bodu 7  Zriadenie komisie  na ochranu verejného záujmu 

 

 Uznesenie č. 5/2022 

 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke  

A . z r i a ď u j e 

komisiu, a to na ochranu verejného záujmu 

B . v o l í 

a) predsedu komisie:  Karolína Juršíková  
b) členov komisie :  

  - poslancov: Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová,  Milena Piecušiaková, Miroslav 

Sekeráš 

 

Hlasovanie:                      za:        5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

                                         proti :                                      0                           

                                         zdržal sa:                                 0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0                                                     

     

K bodu 7  Zriedenie komisie – finančnej  

 

 Uznesenie č. 6/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke  
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A . z r i a ď u j e 

Komisiu finančnú kontrolu  

B . v o l í 

a) predsedu komisie:  Zuzana Hanzlovičová  
b) členov komisie :  

  - poslancov: Anna Horváthová,  Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš, Mgr. Karolína 

Juršíková 

Hlasovanie:                      za:        5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

                                         proti :                                      0                           

                                         zdržal sa:                                 0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0                                                   

 Rozprava: Poslankyňa p. Zuzana Hanzlovičová navrhla  Finančnú komisiu, s tým že ona chce 

byť jej predsedníčkou.  Starosta navrhol , aby všetci ostatný poslanci  boli jej členmi.    

 

K bodu 7  Zriedenie komisie – kultúry, športu, 

 

 Uznesenie č. 7/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke  

A . z r i a ď u j e 

Komisiu kultúry a športu.  

B . v o l í 

a) predsedu komisie:  Anna Horváthová  
b) členov komisie :  

  - poslancov:,  Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš, Mgr. Karolína Juršíková, Zuzana 

Hanzlovičová  

Hlasovanie:                      za:        5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

                                         proti :                                      0                           

                                         zdržal sa:                                 0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0             

Rozprava: Ďalej sa navrhla komisia kultúry a športu , za predsedníčku sa navrhla p. Anna 

Horvátová, ktorá s tým  súhlasila a za členov sa navrhli všetci zostávajúci  poslanci.   

 

 

K bodu 8. Určenie platu starostu obce Orávka  

 

Uznesenie č. 8/2022 

 
Obecné zastupiteľstvo v Orávka   

A. u r č u j e 

V súlade s § 11 ods. 4. písme i) zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení  v z. n. p. a podľa § 3 

odsek 1 zákona číslo 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

obcí a primátorov miest v z. n. p., a novele zákona č. 320/2018 Z .z. patrí starostovi obce 

v rozsahu určenom obecným zastupiteľstvom najneskôr 90 dní pred voľbami – 0,8 úväzok , 

plat starostu, a to súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 

vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za r. 2021(1211.-Eur) 

a násobku 1,65  v súlade s § 4 ods. 2 citovaného zákona.  

Hlasovanie:                      za:       5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr.  Karolína 

Juršíková, Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

                                         proti :                                      0                           

                                         zdržal sa:                                0                    
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                                         neprítomní pri hlasovaní:       0            

  Rozprava. Pri návrhu platu sa vychádzalo z podmienok , ktoré boli schválené v auguste 

2022. Pokračovalo sa v tom, ako to bolo predchádzajúce volebné obdobie. Na podotknutie 

HK, že teraz sa jedná o percentuálne navýšenie k platu, starosta podotkol, že je len za to čo 

mu predpisuje zákon a aj keby mu bolo odsúhlasené navýšenie platu nesúhlasil by  stým, 

nakoľko vie si  zhodnotiť  dopad na obecné financie.  

 

 

K bodu 9. Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce.  

 

Uznesenie č. 9/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Orávka   

A. schvaľuje :  

 

Vyplatenie náhrady platu starostu obce Ing. Ján Lichanec za nevyčerpanú dovolenku: 

za rok 2022 v rozsahu 10 dní. 

 

       Hlasovanie:        za:       4-   Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková, Milena 

Piecušiaková, Miroslav Sekeráš                           

                                         proti :        1- Zuzana Hanzlovičová                           

                                         zdržal sa:                                0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0     

Rozprava:  Poslankyňa Zuzana Hanzlovičová sa opýtala starostu, ako je možné, že nedokázal 

vyčerpať dovolenku, keďže posledné dva roky boli poznačené Covid situáciou. Je v jeho 

záujme si dovolenku čerpať, nakoľko preplatenie nevyčerpanej dovolenky, ktorú si mal čas 

čerpať, stojí obec peniaze, ktoré sa musia vyplácať z rozpočtu obce. Počas pandémie bola 

veľká možnosť si čerpať dovolenku postupne, ako to býva v každom inom pracovno-právnom 

zamestnaneckom vzťahu. Preplatenie dovolenky by prichádzalo do úvahy, len z vážnych 

dôvodov, pre ktoré by si starosta nedokázal dovolenku čerpať. Preto vyjadrila nesúhlas 

s preplatením dovolenky. Takisto ostatní poslanci Mgr. Karolína Juršíková, Milena 

Piecušiaková, Anna Horváthová poukázali nato, aby sa do budúcna nestávalo, že sa bude 

riešiť na zastupiteľstve preplácanie nevyčerpanej dovolenky. Spoločne upozornili nato, nech 

sa dovolenka čerpá priebežne. Starosta na to podotkol, že mohol dať uvedený bod na 

prerokovanie  predchádzajúcemu zastupiteľstvu, ale preto že ich už nezvolával dal to na 

prerokovanie terajšiemu zastupiteľstvu, aj keď sa to jedná o predchádzajúce volebné obdobie, 

ktoré sa  skončilo 21.11.2022 a týmto  dátumom sa začalo nové funkčné obdobie.  

          

K bodu 10 Rôzne  Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023  

 

Uznesenie č. 10/2022 

 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke   

A . s ch v a ľ u j e :  

Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2023  

 

Hlasovanie:   za:  5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková, 

Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

                                          proti :                                    0  

                                         zdržal sa:                                0               

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0                                                  

Rozprava:  Kontrolórka prečítal plán činnosti na I. polrok 2023 a vysvetlila poslancom, že  
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kontroluje jednotlivé  činnosti  a potom z toho  robí  správu.  Dáva  stanovisko k rozpočtu 

, k Záverečnému účtu . 

Poslanci upozornili nato, že si žiadajú zasielať podklady k prejednávaným záležitostiam, 

ako aj návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra vopred, aby sa vedeli vopred 

pripraviť na prípadné dotazovanie a pripomienkovanie. 

       

K bodu 10 Rôzne -   Schválenie zásad odmeňovania poslancov na volebné obdobie 2022 - 

2026. 

 

Uznesenie č. 11/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke   

 

A . s ch v a ľ u j e :  

Podľa § 11 ods. 4 písm. k)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov je obecnému zastupiteľstvu vyhradené schvaľovať zásady odmeňovania poslancov.  

S poukazom na § 25 ods. 1 písm. c) zákona o obecnom zriadení bez prijatia  zásad 

odmeňovania poslancov nie je možné poskytovať poslancom odmeny. Odmena poslanca 90 

Eur za jeden kalendárny rok a 150 Eur Zástupcovi starostovi za jeden kalendárny rok.  

 

Hlasovanie:   za:  5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr,. Karolína Juršíková, 

Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

 

                                          proti :   0 

                                         zdržal sa:    0               

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0       

___________________________________________________________________________ 

Rozprava: Poslanci sa dohodli, že  zásady odmeňovania ponechájú v takej istej podobe, ako 

boli schválené v predchádzajúcom volebnom období. 

 

K bodu 10 Rôzne – Aktivity 

Uznesenie č. 12/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke   

A . s ch v a ľ u j e :  

Aktivity na koniec  roku 2022  a to posedenie pre  dôchodcov /Darčeková poukážka v 

hodnote 10€ , Mikulášsky balík pre deti do 10 rokov / 

Hlasovanie:   za:  5-  Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková, 

Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

                                          proti :                                    0  

                                         zdržal sa:                                0               

                                         neprítomní pri hlasovaní:       0                                                  

Rozprava:  

Ako predchádzajúce  roky okrem rokov 2020 a 2021, keď  sa aktivity nemohli konať, obec 

pripravovala  kultúrny program „ Mikuláša „ s divadlom alebo z hudobnou produkciou pre 

spestrenie večera. Na uvedenej akcii sa zúčastňovali občania obce.  Tento rok sa obecné 

zastupiteľstvo rozhodlo pre Vianočné posedenie pre senior našej obce, ktoré sa uskutoční 

10.12.2022 v priestoroch  KD v Orávke, nakoľko seniori sú tá skupina obyvateľstva, ktorej sa 

Covidová  doba dotkla najviac.  
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  Na dotaz od poslancov ohľadom zverejňovania  faktúr za rok 2022, starosta povedal že 

neprebehlo. Poslanci si žiadajú, aby tieto informácie boli zverejňované pravidelne, aby sa dali 

priebežne kontrolovať. Starosta uvedený nesúlad zariadi  a zverejní uvedený dokument. 

 

Potom boli prerokovávané body mimo schváleného rokovania, ku ktorým sa bude 

v nasledujúcich zasadnutiach podľa potreby zaujímať stanovisko. 

V bode rôzne bolo spomenuté: 

   Takisto padlo upozornenie že na stránke Facebook sa nachádza stránka, ktorá má pod sebou 

uvedenú mailovú stránku obce. Obec však s touto stránkou nemá nič spoločné. Je neprípustné, 

aby pod záštitou obecného mailu fungovala takáto stránka, bez vedomia obce. Obec sa pokúsi 

zistiť, kto túto stránku spravuje a požiadať o odstránenie takýchto neodsúhlasených 

záležitostí. Starosta podotkol , že obec nevie kontrolovať Facebook, a môže len touto cestou 

vyzvať tvorcov uvedenej stránky na jej kontrolu.  

  O slovo požiadal aj občan Robert Molnár, ktorý upozornil na neustále znečisťovanie novej 

cesty, ktorá vedie pred jeho domom. Vozidlá, ktoré tam nemajú, čo robiť využívajú neprávom 

cestu od bývalého družstva, ktorá je prašná v čase sucha a teraz zablatená. Túto cestu nemajú 

právo využívať veľké vozidlá ako sú smetiari a kuriéri zásielkových služieb a takisto žiadne 

iné vozidlá, nakoľko túto cestu nikto nespravuje a ničí novú cestu, ktorú si obyvatelia tejto 

ulice musia opätovne čistiť. Takisto si ju snažia udržiavať v poriadku a tieto vozidlá, im to 

neustále narušujú. Navrhol, aby obec uvažovala nad uzavretím tejto cesty, buď dopravným 

označením alebo nejakou závorou. Ďalšia jeho pripomienka sa týkala smetí a jeho vývozu. 

Poukázal nato, aby sa niečo spravilo  s cenou vývozu odpadu, ktorý neustále narastá napriek 

tomu, že väčšina domácností našej obce sa naučilo správne separovať svoje odpadky a vývoz 

týchto domácností sa určite rapídne znížil, ale nejako to tieto domácnosti nemajú možnosť 

pocítiť. Starosta aj obecné zastupiteľstvo prisľúbilo, že obom pripomienkach sa bude 

venovať.  

K bodu  11. Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 18:00 h. 

 

Zapísala: Ing. Michaela Gembická                         ....................................... 

                    

 

Overovatelia:  

 

 

.............................................................                                           

 

 

..............................................................  

 

 

................................................................ 

 

 

............................................................... 

 

 

............................................................... 
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